# JK02拉伸手柄说明

# ●模式

仅支持蓝牙模式 模式:直玩模式(安卓系统,配合游戏助手App使用映射按键)

# 模式切换

电源键双击2次切换模式 1、出厂默认标准模式:绿

蓝牙名称: Xbox Wireless Controller

### ●开关机

长按电源键10秒重置 长按电源键3秒开机,长按3秒电源键关机

在手柄开机状态下接入才进行工作,手柄进入休眠,散热器同步进入休眠视窗 键长按3秒进行开关机(出厂默认设备开机接入电源散热器才工作,使用视窗 键关闭后,下次依旧处于关闭状态)

视窗键+分享键进入配对(直玩模式除外)

1、出厂默认标准模式:配对中:绿灯快闪,已配对:绿灯常亮,回连:绿灯慢闪 2、直玩模式:配对中:蓝灯慢闪,已配对:蓝灯常亮,回连:蓝灯慢闪

电源键+要设置的按键开启连点,FN灯闪2次 支持的按键A,B,X,Y,L,R,LT,RT,按下连点按键指示灯出现快闪连点灯效

• 连点速度切换

电源键+十字键上下,调节连点速度,(7/s、10/s、30/s)调节成功后应 该以当前的速度进行红灯闪烁0.5秒做提示

●连点

长按电源键+背键3秒进入宏录制模式,FN灯长亮(红色) 按下开机键结束录制,指示灯红灯闪2次。录制满后自动退出录制(最高 支持100步)

支持的按键:左右摇杆,A,B,X,Y,L,R,LT,RT,L3,R3,十字键(四个键值)视 窗键,菜单键删除宏:长按要删除的宏背键,双击开机键,删除宏

长按视窗+菜单键3秒进入摇杆校准,指示灯白灯呼吸, 摇杆摇动三圈,再次按下视窗+菜单键完成校准

## • 陀螺仪校准(仅限配有陀螺仪的机型) 按下电源键+菜单键进入陀螺仪校准

指示灯变为紫色呼吸,校准完成紫灯快闪2次,校准失败直接退出 • 陀螺仪(仅限配有陀螺仪的机型)

### 全局陀螺仪:电源键+左摇杆/右摇杆下压,开启左摇杆全局陀螺仪 响应式陀螺仪:视窗键+右摇杆下压+任意按键开启响应式陀螺仪紫灯长亮

电源键+十字键左右调节震动(无,低,中,高)出厂默认中档震动开机键+ 双击要设置的按键,该按键则关联震动,按下时会触发震动

### ● 摇杆转十字键

短按视窗键+左摇杆下压 摇杆切换为十字键,十字键切换为摇 杆,再次按下会切换回来指示灯白色灯光闪2次

关机充电:白色常亮,开机充电,白灯长亮, 充满:灯熄灭

低电:红灯快闪10次,3分钟循环1次 关机状态下接入USB充电线散热器不不启动,只进行充电效果

## ●蓝牙名称

安卓APP模式:设备名称JK02

已连接15分钟,未连接5分钟

●休眠规格

第一次上电,默认主机制冷全开,关机(手柄,制冷一起关闭)已连接15分 钟,未连接5分钟,无动作制冷器关,有动作与手柄一起启动,双击(菜单键) 关闭或打开制冷



# Switch 配对说明

1:打开主机进入主界面,点击手柄图标,进入手柄界面

2:进入手柄界面后点击更改握法/顺序

3:进入手柄配对界面。手柄开机,双击开机键选择switch模式 (红灯慢闪),然后同时按下分享键和视窗键直到红灯快闪后 松开按键,进入配对中。



4.直到主机视窗亮起手柄图标及绿色小图块,手柄红灯长亮,配对成功。



# 质保条例

- •本产品自您最初的购买之日起享受一年有限质量保证.
- •请保留有效购买凭证,并确保产品序列号不被磨损以 作为质保凭证.
- ▲ 本品在质保期内, 若因产品质量问题影响使用, 可提供 质保凭证享受一年的有限质保服务.
- 正常磨损或正常老化以及因意外或不当使用造成的损坏 不在本产品质保范围之内.
- •若无有效销售凭证或产品序列号不清晰及涂改,即可视作 该商品为非授权销售商品,本公司有权拒绝服务.

## 产品质量合格证/保修卡

尊敬的用户,感谢您选用本公司的产品,请阅读填写并妥善保存此保修卡。

序列号 产品型号 购买渠道 客户姓名 客户电话 客户地址 代理商名 其他信息

### 使用注意事项:

- 1、制冷器工作时,严禁用任何物品遮挡风扇出风口,特别是易燃软质物品(如衣 物,毛巾、被褥等),否则可能会导致制冷失效,甚至发生火灾危险!!
- 2、严禁通电状态下长时间无人值守使用,使用者离开散热器时一定拔掉供电接 头。制冷器长时间运行搭在待机的设备上可能会损坏手机/ipad等设备!
- 3、严禁儿童单独或其它场合使用!
- 4. 本产品制冷器工作时其制冷片会有冷凝水出现,请保护好您的手机及易受潮 的电子设备,避免损坏。

# 如何达到最佳散热效果:

- 1、充电头功率必须与智能启动额定功率匹配,建议搭配使用5V/2A及以上的充 电头,且电源线需承载2A及以上电流,才能发挥最佳效果!
- 2、电脑USB接口等功率过小接口,均会导致制冷器无法达到最佳降温效果! 3、使用期间,请取下手机壳,才能发挥最佳效果(手机壳材质使导热效率下降)。

# 关于符合中国《电子信息产品污染控制管理办法》的声明

产品名称:游戏手柄 ModeLNo.(产品型号):JK02

六价铬 (Cr(VI)) 连接线及其配件

本表格依据SJ/T 11364的规定编制。 O:表示该有害物质在该部件所有均质材料中的含量均在GB/T26572规定的限量要求以下

X:表示该有害物质至少在该部件的某一均质材料中的含量超出

GB/T26572规定的限量要求 表中标有"X"的所有部件都符合欧盟RoHS法规"关于电子电器设备中限制使用某些有害

物质的2011/65/EU指令"

注:环保使用期限的参考标识取决于产品正常工作的温度和湿度等条件。

# JK02 INSTRUCTIONS

game assistant app

Mode: direct play mode (Android)

Only supports Bluetooth mode

Switch mode Double-click the power button twice to switch modes

Press and hold the power button for 10 seconds to reset

Work only when the controller is turned on and connected to it. The controller goes into sleep and the cooler goes into sleep simultaneously. Press and hold the window key for 3 seconds to turn on and off the device (the factory default is that the cooler will not work until the device is turned on and connected to the power supply. After using the window key to turn off the function, it will still be turned off the next time you start it)

1. default mode: green light Bluetooth name: Xbox Wireless Controller

Press the window key + share key to enter pairing (except direct play mode)

1. Default standard mode: Pairing: Green light flashes quickly Paired: Green light on Reconnection: Green light flashes slowly

Press the power button + the button to be set to turn on the burst, the FN light flashes 2 times. Supports the setting of A, B, X, Y, L, R, LT, RT buttons. The indicator light will flash quickly when the burst button is pressed.

### Burst speed switching

briefly at the current set frequency.

seconds to enter macro recording mode, the FN red light on. Press and hold the power button for 3 seconds to turn on or off reached (up to 100 steps of operation recording are supported)

Press the power key + cross key up and down to adjust the burst speed (7hit/s, 10hit/s, 30hit/s). After successful adjustment, the red light will flash

Press and hold the power button + function button on the back for 3

Press the power button to end recording, the red indicator light flashes twice. Automatically exit recording after the number of recording steps is Keys that support recording: left and right joysticks, A, B, X, Y, L, R, LT, RT, L3, R3, cross keys, window keys, menu keys.

Delete macro: hold the function key that has been set with macro, and then double-click the power button to delete the macro.

### Josystick calibration

Hold the window key + menu key for 3 seconds to enter joystick calibration, and the white indicator light will enter breathing mode. Rotate the joystick 3 times and press the window key + menu key again to complete the

### • Gyroscope calibration (Only devices with gyroscope)

Press the power button + menu button to start gyroscope calibration The indicator light turns purple and breathes. The purple light flashes twice quickly when the calibration is completed. If the calibration fails, it will exit

### Gyroscope (Only devices with gyroscope)

Global gyroscope Press the power button + press the left and right joysticks to turn on the global gyroscope on the left joystick. Responsive gyroscope: Press the window key + press the right joystick + press any button to turn on the responsive gyroscope, and the purple light

### Vibration

Use the power key + left and right of the cross key to adjust the vibration (none, low, medium, high). Default vibration intensity is medium. Power button + double-click the button to be set, the button will be associated with vibration, and the vibration will be triggered when pressed

### Switch the joystick to the cross button

Short press the window key + press down on the left joystick, and the functions of the joystick and the cross key will be swapped. Pressing it again will switch back, and the white indicator light will flash twice

### Power

Low battery: red light flashes 10 times quickly, repeating once every 3 minutes When the device is powered off and connected to the USB charging cable, the cooler will not turn on and will only charge

Android App mode: Device name JK02

### Sleep mode

after 5 minutes when not connected.

When powered on for the first time, the device and cooler will turn on by default. When the device turned off, the cooler are turned off simultaneously After 15 minutes of connected state and 5 minutes of unconnected state the cooler will automatically shut down and start simultaneously when waking up the device

Charging: white light on Fully charged: light off

### Bluetooth name

It will go to sleep after 15 minutes when connected, and it will go to sleep

Double-click the menu button to turn off or on the cooler.



## 2. Selecte "change the holding method/sequence"



# 3. Turn on the controller, double-click the power button to select switch

mode(The red light flashes slowly), then press the share button and the window button at the same time until the red light flashes quickly.



### 4. Until the controller icon and green icon up, and the red light of the controller lights up, the pairing is successful



## Warranty

- This product enjoys a one-year limited warranty from the date of purchase.
- Please retain valid proof of purchase and ensure that the product serial number has not been worn as proof of warranty. • If there is a quality problem with this product during the warranty period, consumers can obtain one-year limited warranty service by providing a
- warranty certificate. • This product warranty does not cover: wear and tear, normal aging, damage caused by accident or improper use.
- If there is no valid sales voucher or the product serial number is unclear or altered, the product will be deemed to be unauthorized for sale, and the company has the right to refuse service.

Dear customer, thank you for choosing our company's products. Please read, fill out and keep this warranty card properly.

Warranty card

number	number
Customer	Way of buying
name	buying
Customer	Customer
address	phone number
Agent	Other
name	information

### Precautions for use:

1. When the refrigerator is working, it is strictly forbidden to cover the fan heat dissipation vent with any object, especially flammable soft objects, otherwise it may cause cooling failure and even cause a fire hazard.

2. It is strictly prohibited to use it unattended for a long time while the power is on

Users must unplug the power supply when leaving the radiator. Running the cooler or leaving it on standby for a long time may damage the device! 3. Children are strictly prohibited from using it alone or on other occasions!

4. When this product is running, condensation water will appear on the cooling fins. Please protect your electronic equipment to avoid damage.

1. The power of the charging head must match the rated power. It is recommended to use it with a charging head of 5V/2A and above, and the power cord must carry a

2. Computer USB interfaces and other interfaces with too small power will cause the refrigerator to be unable to achieve the best cooling effect!

How to achieve the best cooling effect:

current of 2A and above to achieve the best effect!

3. During use, please remove the phone case to achieve the best effect.

This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) This device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

Any Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment.

**Note:** This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:

- -Reorient or relocate the receiving antenna.
- -Increase the separation between the equipment and receiver.
- -Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
- -Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

RF warning for Portable device: The device has been evaluated to meet general RF exposure requirement. The device can be used in portable exposure condition without restriction.